
 

 
Zápisnica  

zo zasadnutia Stavebnej komisie pri OZ Cífer konaného dňa  13.02.2013. 
 

Prítomní:  p. Mgr. Maroš Sagan, PhD.  – starosta obce 
       p. Štefan Granec           - člen  /ospravedlnený/ 

        p. Milan Ležovič          - člen  /ospravedlnený/ 
                   p. Jaroslav Gross          - predseda 
        p. Ing. Marián Rímeš   - člen  
                   p. Ing.  Pančík              - zapisovateľ 
                   p. Štefan Štibrányi       - člen  
                   p. Mgr. Ivan Kovačócy – hosť 
                   p. Ing. František Dugovič - hosť 
                 
Program:   1.) Prezentovanie zámeru na prepracovanie PD športovej haly v Cíferi 
                    2.) Prerokovanie návrhu zmien ÚP za rok 2012.. 
                     
 Po uvítaní komisie p. starostom obce pristúpila komisia k riešeniu  jednotlivých bodov 
programu. 
 
K bodu 1.): 
 Starosta obce prítomným v skratke zhrnul celú genézu zámeru výstavby športovej haly 
pri ZŠ v Cíferi. Hovoril o jestvujúcom projekte na ktorého realizáciu už bolo vydané aj 
stavebné povolenie. Bola predložená žiadosť o NFP na ministerstvo, ale nakoľko dané 
riešenie bolo finančne príliš náročné , žiadosť schválená nebola. Na základe toho padol návrh 
na prepracovanie PD do reálnejšej, finančne menej náročnej podoby, ale tak aby to nemalo 
vplyv na jej funkčnosť. 
 Z uvedeného dôvodu boli oslovení zástupcovia jednotlivých športových odvetví 
a riaditeľ ZŠ, aby zosumarizovali a predložili  požiadavky, ktoré požadujú do PD zapracovať. 
 Zároveň zaznel aj návrh nechať dodávateľskou firmou naceniť jestvujúci projekt, 
nakoľko z titulu prebytku stavebných kapacít je predpoklad, že výsledná cena by bola 
podstatne nižšia ako v roku 2008. 
 
K bodu 2.):  
 Komisia postupne prešla všetky návrhy občanov a konštatovala:  
  

1.) Henrich Slezák – odporuča za predpokladu zmenšenia záberu pôdy 
2.) Oľga Bacigálová, Mária Babčanová, Ing. Bacigál -  neodporúča 
3.) Milan Krajčovič – odporúča 
4.) Margita Horváthová – neodporúča 
5.) Ing. Irena Bachratá – neodporúča 
6.) Viera Andrejkovičová – neodporúča 
7.) Oľga Bacigálová, Mária Babčanová, Ing. Bacigál –odporúča po doložení podkladov 
8.) Marek Banič – neodporuča 

Návrhy, ktoré neboli odporučené sú nesystémové a narúšajú konzistentnosť a stratégiu 
stavebného rozvoja obce v najbližších rokoch. 
Okrem uvedených  boli podané aj návrhy od p. Dvořákovej a p. Bachratej. Tieto už boli 
riešené v minulých zmenách ÚP a sú v v ňom zahrnuté. 


